
KANDIDERANDE VID

VÅRTERMINSMÖTET
7 april kl. 17.59

Plats: MH:G

: Nominerad av valberedningen

Beskriv dig själv med tre ord
Söt och mutbar

Varför har du sökt den här posten?
För mig personligen har sektionslivet varit den absoluta höjdpunkten med min flytt till 
Lund och just därför har jag en stark vilja av att ge så mycket av min tid som möjligt 
för att uprätthålla och utveckla sektionens arbete. Jag uppskattar att man som leda-
mot i styrelsen får påverka sektionens arbete på ett övergripande plan och genom de 
beslut man är med och fattar kan staka ut en väg för hur vi på bästa vis kan garantera 
fortlöpandet och förbättringen av sektionens verksamhet.

Vad vill du göra med den här posten?
Att se till att styrelsens och sektionens verksamhet kan fortsätta utan problem är såklart ett underförstått mål för alla 
med styrelseengagemang men jag har även några personliga hjärtefrågor jag gärna utforskar nya möjligheter kring. 
Det gäller framförallt det fortsatta arbetet med att bygga en robustare sektionsekonomi. Inte bara för att ge stabilitet 
i nuläget utan främst för att på sikt ge framtida medlemmar större möjlighet att verkställa nya idéer och initiativ så 
att sektionen fortsätter vara attraktiv och konkurrenskraftig.

Jacob Hoas
  24

Styrelseledamot
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Styrelseledamot

Beskriv dig själv med tre ord
Styr LC Ledamot

Varför har du sökt den här posten?
Jag satt en kväll under tentaveckan och skulle skriva en motion om vilka styrelsen skulle 
rösta igenom som nyckelpigor för lp4. Medan jag bråkade med LaTeX  tänkte jag att 

det ändå var ganska kul. Sen tänkte jag tillbaka på hela min tid som cafémästare och 
kom fram till att jag tyckt den administrativa biten av posten har varit väldigt rolig även 
om man inte haft så mycket tid för det då det varit mycket annat mer akut som behövts 

fixas och styrelseledamot är en post där man har tid att göra mycket administrativt 
jobb.

Vad vill du göra med den här posten?
Jag tycker det är jätteviktigt att sektionsengagemang ska vara kul, givande och framförallt inte något man ska behö-

va gå runt och vara stressad eller må dåligt över. Är folk stressade eller mår dåligt, då är det nånting som inte funkar 
och behövs förändras och som styrelseledamot är det just det jag vill göra.  

 
Jag personligen har länge haft dålig koll på vad man som medlem eller funktionär konkret kan få hjälp med från 

styrelsen så jag skulle också vilja jobba med ”marknadsföring”. Styrelsen ska inte verka läskig.

Sixten Georgsson
22

Beskriv dig själv med tre ord
En Runda Till!

Varför har du sökt den här posten?
Jag har haft otroligt roligt som styrelseledamot under VT25 och det har varit enormt 
lärorikt. Sedan tidigare har jag massvis med kårerfarenhet speciellt gällande ledarskap 
och grupparbete. Varje situation är dock unik och man behöver alltid lära sig något 
nytt. Nu besitter jag mer av kunskaperna och förståelsen som krävs för att göra ett 
ännu bättre och mer fantastiskt jobb. 

Vad vill du göra med den här posten?
Jag vill arbeta för att det ska vara lättare för medlemmar att ta kontakt med styrelsen 
och att styrelsen ska bli mer tillgänglig. I det arbetet ingår bland annat att öka transparensen med beslut som tas och 
meddela det på ett effektivt sätt som medlemmar faktiskt läser.  

Ytterligare vill jag hjälpa funktionärer att arbetsbelastningen hålls till en rimlig nivå för ett hållbart roligt engage-
mang. Vi alla älskar F-sektionen och vill bidra till den fantastiska F-sektions andan men det är viktigt att själva ha 
kul på vägen.

Elina Kazeni
  n24
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Beskriv dig själv med tre ord
Hej Jag Är Preces

Varför har du sökt den här posten?
Jag har nu suttit som Preses sedan årskiftet, och det har helt enkelt varit en otroligt 
lärorik process om både styrelsearbetet och sektionen som helhet. Jag har verkligen 
tyckt om arbetet, och det har trots de delvis väldigt långa mötena varit riktigt gött häng. 
Nu när jag känner att jag äntligen har fått koll och börjat komma in i preses:andet på 
riktigt, skulle jag gärna vilja ha tid att använda mig av det som jag har lärt mig, och 
hjälpa till att lära upp de nya i styrelsen.

Vad vill du göra med den här posten?
Min önskan är att styrelsen ska kunna vara en resurs både för övriga i ledningen och 
för sektionens medlemmar som helhet. Det ska alltid vara lätt att kontakta oss med frågor eller funderingar, och det 
ska inte behöva betyda något att man kontaktar en styrelsemedlem.
 
Jag vill även lägga fokus på att terminsplanen för styrelsearbetet är rimlig och tydlig. Det ska aldrig kännas som för 
mycket på en gång. Genom att se över schemat på lunchmöten ska styrelsemedlemmarna kunna ge input som ger 
direkt verkan.

Styrelsepreces

Axel Bergenfeldt  
18

Revisor (Halvår)

Malte Callsen
22

Beskriv dig själv med tre ord
Jobbar Hårt Periodiskt

Varför har du sökt den här posten?
Jag tycker posten verkar intressant och nödvändig. Jag tror att jag kan komma med rele-

vanta erfarenheter av engagmang från både sektionen och Kåren. 

Vad vill du göra med den här posten?
Jag vill göra jobbet som ska göras, sedan om det går att automatisera och organisera 

saker för att underlätta för sittande och nästkommande är det något jag gillar att göra.
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Beskriv dig själv med tre ord
Nogrann, Nyfiken, Ambitiös

Varför har du sökt den här posten?
Jag är själv väldigt intresserad av näringslivet och vill arbeta för att sektionens medlem-
mar ska få smakprov på olika delar av näringslivet

Vad vill du göra med den här posten?
Jag vill fortsätta arbetet med att locka företag till sektionen och bygga fler varaktiga 
kontakter med företag. Jag vill även öka intresset för näringslivsutskottet så att det även 
senare år lockar många studenter.

Näringslivsansvarig

Studierådsordförande för Teknisk Fysik

David Mörtberg
24

Beskriv dig själv med tre ord
2    till

Varför har du sökt den här posten?
Efter att redan varit SRF och UM börjar jag känna mig lite gammal och dryg, men jag 

är fortfarande pigg och är inte klar riktigt än. För mig är denna post väldigt givande och 
utvecklande samtidigt som det känns som meningsfullt arbete där man faktiskt kan göra 
skillnad. Jag har varit del av studierådet sedan vecka två på min utbildning och hoppas 

att vara det resten av studietiden. 

Vad vill du göra med den här posten?
F-programmet är bra men verkligen inte perfekt. Det finns en del onödiga obligatoriska moment och vissa obal-

anserade läsperioder. Detta har jag arbetat med i snart två år, men LTH är ett segt maskineri och även om bollen 
börjat rulla skulle jag vilja se till att arbetet avslutas. I grundblocket saknas också en viktig sak, nämligen maskinin-
lärning vilket kommer vara en viktig del av framtiden vare sig man vill eller inte. Därför skulle jag vilja arbeta med 

att på ett bra sätt få in detta i grundblocket. Jag vill också arbeta för att även i år ha en gemensam utbildning för 
kursombuden.

Samuel Eriksson
22
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Studierådsordförande för Teknisk Matematik

Studierådsordförande för Teknisk Nanovetenskap   

Beskriv dig själv med tre ord
Allmänt ganska tråkig

Varför har du sökt den här posten?
Två terminer som kursombud har gjort mig svag för studierådet

Vad vill du göra med den här posten?
Sitta i studierådet och interrogera föreläsare like crazy 
 
Jag vill även vara med och skriva om kursen i matematisk kommunikation 
 
... och gräva igenom CEQ :)

Gunnar Nordell  
24

Beskriv dig själv med tre ord
Ansvarsfull, Samarbetsinriktad, Strategisk

Varför har du sökt den här posten?
Jag vill förbättra utbildningen genom att stärka kommunikationen mellan studenter och 
programledning. Med min erfarenhet som studentambassadör har jag utvecklat en god 
förmåga att representera studenters intressen och skapa engagemang. Rollen som stud-
ierådsordförande ger mig möjlighet att påverka viktiga utbildningsfrågor och säkerställa 
att studenternas röster hörs. Jag trivs med att arbeta strukturerat, leda diskussioner och 

hitta lösningar som gynnar både studenter och programmet.

Vad vill du göra med den här posten?
Jag vill effektivisera kursutvärderingsprocessen genom bättre uppföljning av CEQ-enkäter och tydligare återkop-

pling till studenterna. Jag vill också främja samarbete mellan kursombud och programledning för att tidigt identifi-
era förbättringsområden. Dessutom vill jag stärka intersektionellt samarbete med andra sektioner för att dela erfar-

enheter och goda exempel. Genom att vara en lyhörd och närvarande studierådsordförande hoppas jag skapa en 
mer transparent och inkluderande dialog om utbildningens utveckling. 

Bilal Elhassen
n22
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Beskriv dig själv med tre ord
Långt Från Sverige:(

Varför har du sökt den här posten?
Jag har sökt till valleb då det dels verkar vara väldigt kul, och dels så är det en 
viktig post för demokratin här på sektionen! Har saknat F under mitt helårsutbyte 
i australien så hade varit jättekul att engagera sig i femman igen:) Några relevanta 
erfarenheter är att jag suttit i nomineringsgruppen för Cofös både för Fös23 och 
Fös24, och sedan satt jag även i alla fadderintervjuer år 2023 i egenskap av Över-
fös.

Vad vill du göra med den här posten?
Jag vill helt enkelt att allting med valen ska skötas snyggt och ordentligt. Bakom alla val finns det alltid en person, så 
det är viktigt att varenda kandidat känner sig rättvist behandlad. Det är mycket att göra för valleb inför HT-mötet, 
så jag kommer vilja att vi i valleb håller god kommunikation oss sinsemellan och att vi är välstrukturerade i vårt 
arbete.

Valberedningsledamot

Niamh McMullin 
21

Beskriv dig själv med tre ord
2    Till

Varför har du sökt den här posten?
Jag har varit engagerad i mycket på sektionen från att ha varit Sanningsminister till 

att ha suttit i valberedningen under den här terminen. Jag vill fortsätta engagera mig 
inom sektionen och tycker att det hade varit roligt att fortsätta göra det inom valbered-

ningen. Jag vet även att det kan vara rätt jobbigt som ny valberedningsledamot att 
rätt snabbt behöva kasta sig in i HT-valet (postens mest intensiva period) efter att man 

kliver på. Jag tror därmed att det hade kunnat hjälpa gruppen i sin helhet att jag har 
ett halvårs erfarenhet av att sitta som ledamot sedan tidigare. 

Vad vill du göra med den här posten?
Annat än att göra ett bra jobb som valberedningsledamot hade jag också gärna försökt arbeta för att marknadsföra 

valet lite mer innan och efter nollningen. Hade gärna tagit kontakt med sanning och sett om man kan samarbeta på 
att fixa fler inlägg på sociala medier för att marknadsföra valet. Dessutom tror jag att det hade varit en god idé att 

vara med på SMURF för att prata om valet generellt eller försöka sprida mer information om det under nollningen 
på andra sätt.

Pontus Thuresson 
21
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Beskriv dig själv med tre ord
Driven, Hjälpsam, Övertänker allt

Varför har du sökt den här posten?
För att jag har haft det väldigt kul under läsåret när jag har varit fixare och jag har 

tyckt att prylmästeriet har varit ett fantastiskt utskott. Utöver det så tycker jag även att 
det är kul att driva diverse projekt samt att även leda en grupp och göra en specifik sak 

med dem.  
 

Jag vill därför bli prylmästare för att jag då dels får möjligheten att då driva projekt och 
annat småfix men jag får även leda en grupp med drivna personer som jag då vill ska 

ha det lika kul som jag har haft det under året.

Vad vill du göra med den här posten?
Det första jag vill göra är att se till så att alla i fixargruppen får chansen att pröva på alla verktyg som prylmästeriet 
har och lära sig att använda dem. Det gäller då framförallt lite större verktyg som många inte har använt tidigare. 

 
Sedan så vill jag även att prylmästeriet införskaffar fler olika specialverktyg och reservdelar som pryl inte har idag. 

Det kan till exempel vara reservdelar till cyklar som kan användas till cykelfixardagar. 
 

Till sist så vill jag att prylmästeriet även drar igång egna projekt och håller på med dem under en längre tidsperiod 
parallellt med den ordinarie verksamheten.

Beskriv dig själv med tre ord
Målmedveten, öppensinnad, kreativ 

Varför har du sökt den här posten?
Jag har velat söka posten länge och efter nästan ett och ett halvt år inom Prylmästeriet 
känner jag att jag har tillräckligt mycket erfarenhet för att ta det steget. Ett eller annat 
renoveringsprojekt under uppväxten skadar inte heller min känsla av att jag är en bra 
kandidat.

Vad vill du göra med den här posten?
Jag vill fortsätta öka engagemanget inom utskottet och på så sätt göra Prylmästeriet mer 
synligt och lyfta fram allt vi kan erbjuda våra sektionsmedlemmar. Det har för mig alltid 
varit ett utskott som tar hänsyn till stressnivån i plugget, något jag verkligen vill värna om 
så att alla ska må bra och tycka sitt engagemang är kul!

Prylmästare

Alva Rosberg
23

Erik Mällroth Franzén
23
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Beskriv dig själv med tre ord
Smurrig Vegurryns fader

Varför har du sökt den här posten?
Den första posten jag hade på F-sektionen (efter en liten kursombudsgrej) var nyckelpiga i LP 

2 direkt efter nollningen och fy f*n vad jag hittade rätt. Caféet blev min väg in i sektionsge-
mensk apen och har sedan dess varit mitt hem i MH. Direkt efter min första LP körde jag en 

till. Därefter har jag även tagit på mig posten som Kardinalbagge med ansvar för alla nyck-
elpigor och nu sitter jag här snart ett år efter att jag började och vill ta nästa steg.

Vad vill du göra med den här posten?
Jag har ett rätt intressant förhållande till caféet i det att jag fått möjlighet att kontinuerligt 

följa arbetet på plats och bakom kulisserna under en lång tid utan att personligen ha behövt 
axla det tunga lass som de ordinarie Cafémästarna bär på. Jag har på så vis haft tiden att 

upptäcka en rad punkter, stora och små, som jag hade velat driva. Det rör sig från allt om hur nyckelpigorna intro-

Jacob Hoas
24                                         

Vice Cafémästare

Spindelman

Mannfred Malmros 
24                                         
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